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BRM.0002.3.2024 

 

Protokół Nr LX/24 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 3 kwietnia 2024 r. 

 

Uroczysta sesja Rady Miejskiej w Szydłowcu odbyła się w sali konferencyjnej 

Regionalnego Centrum Biblioteczno-Multimedialnego w Szydłowcu ul. Kolejowa 9B. 

W sesji uczestniczyło 13 radnych, nieobecni: radna Dorota Jakubczyk oraz radny Piotr Sadza. 

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, zastępca burmistrza Aneta Furmańska, skarbnik Iwona 

Czarnota oraz osoby zaproszone. 

 

 

Ad 1. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka otworzyła sesję, powitała zebranych 

i przewodniczyła obradom.  

Poinformowała zebranych, że obrady Rady Miejskiej w Szydłowcu są transmitowane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Państwa uczestnictwo w Sesji Rady Miejskiej 

jest w pełni dobrowolne. Uczestnicząc w obradach Rady Miejskiej wyrażacie Państwo zgodę 

na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w tym wizerunku. Nagrania 

zapisane na nośnikach danych będą archiwizowane zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie 

przepisami prawa. Osoba, której dane są przetwarzane posiada prawo dostępu do treści swoich 

danych oraz prawo ich sprostowania, ma prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego, tj. 

Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, w przypadku gdy uzna, że przetwarzanie danych 

narusza obowiązujące przepisy prawa z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Przewodnicząca obrad poprosiła o potwierdzenie obecności radnych w systemie 

elektronicznym – załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka przedstawiał program obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Wręczenie podziękowań Radnym Rady Miejskiej w Szydłowcu z okazji zakończenia VIII 

kadencji Rady Miejskiej w Szydłowcu trwającej w latach 2018  – 2024. 

3. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 2. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka wygłosiła do Radnych Rady Miejskiej 

w Szydłowcu następujące słowa:  

Szanowna Rado, Drogie Koleżanki i Koledzy  

Dzisiaj, w tym wyjątkowym dniu, z wdzięcznością staję przed Wami, aby wyrazić swoje 

serdeczne podziękowania. Jako radna, a także jako przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Szydłowcu, miałam ogromną przyjemność i zaszczyt móc współpracować z ludźmi, tak 

oddanymi i zaangażowanymi w sprawy gminy jak Wy. Szanowne radne i szanowni radni, 

dziękuję za Waszą nieustanną determinację i poświęcenie w służbie dla naszej społeczności. 

Wasza praca, którą przez ostatnie 5 lat wykonywaliście ma kluczowe znaczenie dla rozwoju 

naszego miasta i gminy, a tym samym poprawy warunków życia mieszkańców. Pragnę 

podziękować za Waszą otwartość, społeczne zaangażowanie oraz gotowość do słuchania 
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i reprezentowania potrzeb lokalnej społeczności. Praca Radnego Rady Miejskiej wymaga nie 

tylko merytorycznego przygotowania i wysiłku, ale także empatii i zrozumienia potrzeb 

różnorodnych grup społecznych. Dzięki Waszemu zaangażowaniu Gmina Szydłowiec staje się 

miejscem, w którym każdy może czuć się zrozumiany i doceniony. Wiem, że nasze dyskusje 

czasami bywały intensywne, ale zawsze były one prowadzone z poszanowaniem różnych 

punktów widzenia i w duchu służby publicznej. Dziękuję również za Waszą współpracę 

i umiejętność porozumiewania się oraz rozwiązywania problemów w sposób konstruktywny.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Jadwiga Kopcycka oraz Burmistrz Szydłowca 

Artur Ludew wręczyli wszystkim obecnym na sesji radnym indywidulane podziękowania 

oraz pamiątkowe statuetki z okazji zakończenia VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Szydłowcu, trwającej w latach 2018-2024. 

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew korzystając z okazji, że jest to sesja uroczysta, a zarazem 

ostania sesja obecnej kadencji serdecznie podziękował Radzie Miejskiej, pracownikom, 

współpracownikom, kierownikom jednostek, prezesom spółek oraz sołtysom za owocną 

współpracę. Podsumowując kadencję oznajmił, że biorąc pod uwagę nasz wieloletni plan 

inwestycyjny, który nieformalnie przyjmowaliśmy i nad którym dyskutowaliśmy to 

zrealizowaliśmy więcej niż zamierzaliśmy i jest to na pewno powód do satysfakcji. 

Zrealizowaliśmy naprawdę bardzo wiele zadań inwestycyjnych w każdej sferze życia 

publicznego, począwszy od budowy przedszkola poprzez modernizację ciepłowni, pozyskanie 

środków na oczyszczalnię ścieków, modernizacja kina „Górnik”, rewitalizacja zalewu, budowa 

deptaka, klub seniora, modernizacja przedszkola im. „małych odkrywców”, modernizacja 

WTZ, budowa świetlic wiejskich, to wiele zadań inwestycyjnych bieżących dotyczących dróg, 

kanalizacji. Dotykaliśmy praktycznie każdej sfery życia publicznego i za to Burmistrz 

podziękował, ponieważ jest to nasza karta przetargowa w nadchodzących wyborach 

samorządowych. Zdaniem Burmistrza każdy Radny może śmiało z podniesioną głową wyjść 

do swoich wyborców, do naszych mieszkańców i powiedzieć co udało się zrealizować. 

Oczywiście są sfery życia, które nadal wymagają pracy i interwencji, wszystkiego nie można 

zrobić, ale przy dobrej współpracy, dobrym planowaniu, zrównoważonym rozwoju i gradacji 

potrzeb jesteśmy w stanie właśnie wyjść do mieszkańców i realizować to co jeszcze zostało 

nam do zrobienia. Na zakończenie jeszcze raz podziękował dodając, że było mu bardzo miło 

współpracować z Radą oraz wyraził nadzieję na współpracę w nowej kadencji samorządowej.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Plewa oznajmił, że nie może się nie 

wypowiedzieć, ponieważ jest to dla niego w wymiarze kameralnym, rodzinnym historyczna 

chwila, ponieważ obecnie odbywa ostatnią sesję w swoim życiu. Zauważył, że nie kandyduje 

w wyborach do Rady Miejskiej, więc prawdopodobnie jest jedyną osobą z Rady, która wie na 

pewno, że już radnym kolejnej kadencji nie będzie. Poinformował, że jest to ponad 17 lat 

nieustannej pracy w Radzie, w związku z czym podziękował radnym, skarbnikowi, 

wiceburmistrzowi, kierownikom, dyrektorom, naczelnikom z którymi rozmawiał wielokrotnie 

podczas przejmowania projektów uchwał, rozpatrywania sprawozdań itd. Była to bardzo 

owocna współpraca. Zdaniem radnego w Urzędzie są porządni i kompetentni urzędnicy 

w związku z czym pogratulował takiego składu Urzędu obecnemu Burmistrzowi, ale również 

Burmistrzowi poprzedniej kadencji, ponieważ był również przez 8 lat radnym, kiedy to 

Burmistrzem była Pan Andrzej Jarzyński. Podziękował również radnym Rady Miejskiej za 

współpracę przez te wszystkie lata, dodając, że różnie to bywało, czasem dochodziło do 

sporów, ale to z pożytkiem dla miasta, żeby było jak najlepiej. Nie ustrzegliśmy się błędów, ale 

rzeczywiście też pasmo sukcesów, o którym Pan Burmistrz mówił. Radny dodał jedynie do 

tego projekt kluczowy, czyli rewitalizacja Zamku, Ratusza, Parku Radziwiłłowskiego oraz 

budynku w którym się znajdujemy. Przez te 17 lat Szydłowiec wygląda zupełnie inaczej, 
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a radny cieszy się z tego, że mógł być jednym z małych trybików, który w tym wszystkim 

pracował. Ludzie mogą mówić co chcą, a radny wie że się starał, że robił wszystko jak najlepiej. 

 

Ad 3. 

Na tym porządek LX sesji został wyczerpany. 

 

Przewodnicząca obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam uroczystą sesję 

Rady Miejskiej w Szydłowcu” zamknęła uroczystą sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Czas trwania sesji od godz. 1300 do godz. 1325. 

 

Sprawdzenie obecności odbyło się poprzez system do głosowania i transmisji DSSS. 

Operatorem systemu była Paulina Bednarczyk.  

Protokołowała: 

Paulina Bednarczyk 

 

Przewodnicząca obrad 

 

      Jadwiga Kopycka 

 


